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GERÇEK UYANIŞI İSTEYİN 

 
Es-selamu aleykum ve RahmetuLlahi ve Berekatuhu. 
Euzu bi-Llahi mine ş-şeytani r-racim. BismiLlāhi r-Raḥmāni r-Raḥīm.  
Ve s-salatu ve s-selamu ‘ala Rasulina Muhammed’in Seyyidi l-evveline vel ahirin. 
Meded yā ResūlaLlāh, meded yā Sādāti ‘Ashābi ResūliLlāh, meded yā Meşāyihinā, 
Destur Mevlâna Şeyh Abdullāh el-Fa’iz ed-Dağistāni, Şeyh Muhammed Nazım el-
Hakkani. Meded. Tarikatuna es-Sohbe vel hayru fil Cemiyyeh. 
 
İnşaAllah bu mübarek gecede Allah جل جلاله üzerimize Nurunu yağdırsın inşaAllah. 

Peygamberin صلى الله عليه وسلم Nuru, Evliyaların Nuru üzerimize yağsın inşaAllah. Siz, el-hamdu 
liLlah, Allah جل جلاله aşkı için, Peygamberin صلى الله عليه وسلم aşkı için geliyorsunuz. İnşaAllah, Allah جل جلاله 
size istediğinizi versin. En önemlisi Onun جل جلاله yolunda olmaktır. Herkesin en büyük 
dileği budur: kendisi ve ailesi, akrabaları, arkadaşlarının bu yolda olması. 

Elhamdulillah, bu gece Allah’ın جل جلاله Kuran-ı Kerim’de Duhan Suresi’nde övdüğü 
mübarek bir gecedir, “ مٍیكِحَ رٍمَْأ ُّلكُ قُرَفُْی اھَیِف ”, “Fīhā Yufraqu Kullu ‘Emrin Ĥakīm”, “O 
gecede her kesin iş ayırdedilir.” (Kuran 44:04). Bu gece, Allah ‘Azza ve Celle – her 
gece duayı kabul eder. Ancak bu gece özeldir çünkü gelecek yıl kimin olacağını, kimin 
gideceğini, ne yapacağımızı biliyorsunuz. SubhanAllah, Allah Azze ve Celle bunu 
şöyle açıklıyor: “ مٍیكِحَ رٍمَْأ ُّلكُ قُرَفُْی اھَیِف ”, “Fīhā Yufraqu Kullu ‘Amrin Ĥakīm”, “O 
gecede her kesin iş ayırdedilir.” (Kur’an 44:04). Herkesin kaderi bu gecede yazılacak. 
Bunun için, Akşam ile Yatsı arasında üç kez Yasin Suresi okuyoruz ve bunun bizim 
için hayırlı bir yıl olmasını diliyoruz. Çünkü bu duada (Yasin’den sonra okunur) 
söylenir, eğer bizi şanssız olarak yazarsan – şanssız olmak Allah’ın جل جلاله yolunun dışında 
olmak demektir – veya rızkın olmaması veya herhangi bir hastalığının olması, herhangi 
bir şey, ey Rabbimiz, bunu değiştirebilirsin. Çünkü Sen bunu söyledin, her şey O’nun 
 Eli değişebilir. O, dilediğini yapar. Birisi جل جلاله Elinde. Allah’ın جل جلاله İradesinde, O’nun جل جلاله
Allah’tan جل جلاله değişmesini istediğinde, O جل جلاله değişebilir. 

Bunun için ümitsiz olmayın. Allah’tan جل جلاله değişmesini isteyin. Eğer O’nun جل جلاله 
sizin için yazdığı iyi değilse, O جل جلاله onu iyi bir şeyle değiştirebilir. Bu O’nun جل جلاله iradesi 
ve bizim bilmediğimiz sırrıdır. Bizim bildiğimiz tek şey: her şey her şey Allah’tandır 
 her şeyi bilir ve değiştirebilir veya olduğu gibi bırakabilir. Bu kader Allah جل جلاله O .جل جلاله
Azze ve Celle’nin ilminde çok gizlidir. Peygamber Efendimiz de ṣallá Llāhu ‘aleyhi 
ve-sellem şöyle buyurmuştur: Bunu istemeyin. Bu bir sırdır. Fakat kader hakkında 
“Bu böyledir” diye kendilerini göstermek için konuşanlar var. Ve bundan daha 
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tehlikeli olan şeyden bahsediyorlar: Ruh. Bu ikisi - konuşulması yasak olan çok şey 
var. Ama en tehlikelisi bu konuları konuşmaktır. 

Bunun için sadece Allah Azze ve Celle’den isteriz. Çünkü O جل جلاله, yazılan her şeyi 
değiştirebileceğini söyledi ve orada teyit edebilir; değiştiremez. Ama Allah’tan جل جلاله 
yapmamasını içtenlikle istediğinizde, O جل جلاله kabul edecektir, inşaAllah. Onun جل جلاله 
iradesiyle, O جل جلاله kesinlikle değiştirebilir, inşaAllah; sorun yok.  

Onun için, bu gece çok mübarek bir gecedir. Ve birçok insan bunu bilmez. 
MaşaAllah, bu cami insanlarla doludur. Mevlâna Şeyh’in bereketiyle, Allah جل جلاله onun 
makamını her daim yüceltsin, bu insanlar burada onun bereketi için toplanıyorlar, 
ondan bereket istiyorlar. Allah جل جلاله onun bu hizmete burada ve başka her yerde yaptığı 
hizmetle onun derecesini, makamını daha da yükseltsin. Onun için Allah Azze ve 
Celle’den bilmeyen insanların da bu geceyi ve diğer geceleri bilip faydalanmalarını, 
Allah جل جلاله ile birlikte olmalarını ve Allah’ın جل جلاله kendilerine verdiği en kıymetli şeyi 
kaybetmemelerini diliyoruz. 

Maalesef bir de Müslüman ama mümin olmayan insanlar var. Kuran’da ve 
hadislerde yazılı olsa bile bunu kabul etmiyorlar. Yani, insanları da bu mücevherden, 
bu ışıktan, bu mükafattan faydalandırmıyorlar. Allah Azze ve Celle’den müminlere, 
O’na ibadet eden, O’ndan dileyen müminlere yağmur gibi yağanlar. Çünkü Allah 
Azze ve Celle, “Sor” diyor. Meleklere, “Gidin, kullarımı arayın”, diyor. “Her biri ne 
istiyorsa; sağlık istiyor, iman istiyor, rızık istiyor, güzel bir hayat istiyor, eş istiyor, 
zihnini açarak okumak istiyor, ne düşünüyorlarsa. Gidin ve isteyen, dua eden bu 
insanları arayın. Onlara istediklerini verin ve iyi amellerini kabul edin.” Bu 
Peygamber Efendimiz ṣallá Llāhu ‘aleyhi ve-sellem’in bir hadisidir ve Kuran da bunu 
söylüyor. Fakat bunlar insanları aldatıyorlar. 

Maalesef öyle bir zamanda yaşıyoruz ki, herkes bu zamandaki hayatın ne 
olduğunu görüyor. Siyahlar için beyaz diyorlar ve herkes inanıyor. Beyazlar için siyah 
diyorlar ve herkes inanıyor. Her şeyi yapıyorlar ve insanlar onlardan memnun olmalı. 
Onlar da mutlu. Onlara bir şey olursa, herkes onlara kızıyor. Bu zaman böyle. Yani, 
Peygamber’in صلى الله عليه وسلم hadisine, Evliya’ya, sahabeye karşı iddiada normaldir. Bu zamanda 
normaldir. Ama normal olmayan şey onları takip etmektir. Ama maalesef koyun gibi 
insanlar var. Onları aldatıp kendilerini yok etmeye götürebilirler. Bir keresinde 
gördük - bunu birçok kez duyduk, ama bir koyunun uçuruma gidip atladığını 
gördük. Ve ondan sonra 300 koyun atladı. Hepsi öldü. Ve bunlar böyledir. Biri 
giderse, herkes gider. Hayır, dinlememelisiniz – Koyunlar zavallıdır. Allah جل جلاله onlara 
düşünmek için bir beyin vermedi, sadece yemek, içmek ve yürümek için bir beyin 
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verdi. Ama bizim için, Allah جل جلاله bize bakmak için bir beyin verdi, kendimizi tehlikeye 
atmamak için. 

Koyunlar ölür ve biter. Fakat insanlar öldüklerinde, Sayyidina ʿAlī’nin, Allah جل جلاله 
ondan razı olsun, Allah yüzünü ak etsin, dediği gibi: “ اوقافتسا اوُتامَ اَذإ ،مٌاَیِن سُاَّنلا ”, 
“İnsanlar uyuyor ve sadece öldüklerinde uyanıyorlar.” İnsanlar uyuyor. “Biz 
uyumuyoruz; gözlerimiz açık.” Hayır, hepimiz uyuyoruz. Gerçek uyanış, gözlerinizi 
kapattığınızda, ‘Azrail ruhunuzu aldığında gerçekleşir. O zaman, her şeyi açıkça 
göreceksiniz. Ve o zaman, inkar edenler, “Şefaat yok, Ehl-i Beyt yok, sahabe yok, 
meşayih yok, tarikat yok, mezhep yok” diyenler uyanacak, ama çok kötü bir uyanış. 
“Ah, biz gerçekten tüm hayatımız boyunca bu insanları, şeytanları takip ederek 
uyuyorduk” diyecek. Ama o zaman, hiçbir fayda yok. Bunun için dikkatli olmalısınız. 
Fırsatınız olduğunda, bu geceler gibi, dun gece, mübarek geceler gibi, ibadet etmek, 
iyi insanlarla birlikte olmak, Allah Azze ve Celle’yi zikretmek ve dua etmek, ahiretten 
önce burada uyandırılmak için her fırsatı değerlendirmelisiniz. Bunun için Seyyidina 
Ebu Bekir, “ اوُتومَُت نَْأ لَبَْق اوُتومُ ”, “Mootu Qable en Tamootu”, “Ölmeden önce 
ölün.” diyor. Bu ne anlama geliyor? Ölmek sadece ölmek değil, ölmeden önce 
uyanmak anlamına da geliyor. Öldüğünüzde uyanırsınız; bu yüzden ölmeden önce 
uyanmalısınız. 

Allah جل جلاله sizi mübarek kılsın. Allah جل جلاله sizi Mevlâna Şeyh ile beraber kılsın. Allah 
 bizden razıdır, elhamduliLlah. ElhamduliLlah, çünkü bu Mevlâna Şeyh’in جل جلاله
mirasıdır. Allah’a جل جلاله, Meşayih’e, Peygamber’e جل جلاله sadıksınız. Onların yolundasınız. 
Hiçbir şey sizi sizden alamaz. ElhamduliLlah, siz ve tüm aileniz, nesliniz, 
çocuklarınız ve torunlarınız inşaAllah. 

İnşaAllah umuyoruz ki – dünya, dediğimiz gibi, çok kötü. Her şey altüst olmuş. 
Bu yüzden endişelenmeyin. Şunun ne dediğini, bunun ne dediğini dinlemeyin. 
Allah’ın جل جلاله dediği olacak. Bunların hepsi olmalı, çünkü Allah جل جلاله bunu istiyor. Biz 
hiçbir şey söylemiyoruz. Dediğimiz gibi, zaman çok kötüleşiyor. Birileri bunu 
değiştirmeli. Dünyayı değiştirebileceklerini düşünen insanlar var, ama onlar sadece 
kuklalar. Allah Azze ve Celle onları buradan oraya hareket ettiriyor, bir şeyler 
söyletiyor, bir şeyler yaptırıyor. Seyyidina Mehdi inşâAllah’ın zuhur etmesi, 
temizlemesi ve insanlara gerçeği anlatıp onları bu kötü düşünce ve kötü işlerden 
kurtarması için böyle olması gerekir. 

Allah جل جلاله bizi onunla birlikte kılsın inşâAllah. Allah جل جلاله sizi korusun. 
Endişelenmeyin inşâAllah. Mevlânâ Şeyh’in bereketiyle güvendeyiz. İnşâAllah, 
Seyyidinâ El-Mehdî ile yakında buluşuruz inşâAllah. 
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Ve-min Allahi t-tevfik. El-Fatiha. 

Mevlana Şeyh Muhammad Adil er-Rabbani 
13 Şubat 2025/ 14 Şâban 1446 
Peckham Camii – Peckham, İngiltere  
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